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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

D66 1 Hoe blijft PS op de hoogte van de voortgang 
als het gaat om aantal aanvragen, uitvoering 
en effect op de stikstofdepositie? Wordt dat 
onderdeel van de P&C-cyclus?  

Het college zal via een Statenbrief de 

Provinciale Staten op de hoogte houden van 
de voortgang van de Uitvoering Aanpak 
Piekbelasting in de provincie Utrecht. 

SGP 2 Hoeveel aanmeldingen zijn er vanuit de 
agrariërs inmiddels?  

De uitvoering van de regelingen is zo 
ingericht dat agrariërs zich kunnen melden 
bij RVO als zij mee willen doen met de 
regeling. Op dat moment moeten zij 
aangeven of zij akkoord zijn met het delen 
van hun gegevens met de provincie of de 
gemeente. Ook zal de vraag worden gesteld 
of zij een zaakbegeleider willen. 
  
Er zijn ondernemers die er voor kiezen om 
hun gegevens niet te delen met de provincie 
en de gemeente of om een zaakbegeleider 
vragen. Deze ondernemers hebben wij ook 
niet in beeld.  
  
Op dit moment is er één aanvraag voor een 
zaakbegeleider voor het grondgebied van de 
provincie Utrecht.   

 3 Bij hoeveel aanmeldingen is het genoeg?  
 

Dit is niet zo aan te geven omdat dit van 
meerdere zaken afhangt, zoals de omvang 
van de bedrijven die zich melden.  
Uit berekeningen van het RIVM blijkt dat dit 
voor de provincie Utrecht om ongeveer 110 
bedrijven voor de LBV+ regeling in 
aanmerking kunnen komen.  

 4 Wanneer wordt het innovatiespoor 
opgetuigd zodat blijvende boeren toch geen 
piekbelaster meer hoeven te zijn? 
 

Dit is op dit moment nog niet bekend. Vanuit 
het ministerie wordt aan diverse regelingen 
gewerkt die niet bedoeld zijn om te stoppen 
maar om te verplaatsen, innoveren of 
extensiveren.  
De verplaatsingsregeling is gericht op 
openstelling voor eind van dit jaar. De 
andere regelingen volgen zo spoedig 
mogelijk. 
Afgelopen week heeft het IPO de minister 
opgeroepen om andere regelingen voor 
innovatie, verplaatsing en extensivering snel 
open te stellen. 

VVD 
 

5 OPWAARDEERVERZOEK 
De VVD fractie wil vanwege de relevantie 
van dit onderwerp en de impact dit heeft op 
de betreffende agrariërs dit agendapunt 
opwaarderen.  
 
Voor de bedrijven die meegaan met de 
Gelderse aanpak. In hoeverre houdt de 
provincie Utrecht contact met de provincie 
Gelderland over deze bedrijven? In hoeverre 
houdt de provincie Utrecht zeggenschap 
over de aanpak met betrekking tot deze 
bedrijven? In hoeverre kunnen deze 
bedrijven met vragen en zorgen terecht bij 
de provincie Utrecht? 
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 6 Hoe worden PS betrokken bij en 
geïnformeerd over de aanpak mbt 
piekbelasters die wordt belegd bij andere 
provincies? 

 

De Uitvoering aanpak piekbelasting is niet 
belegd bij andere provincies. Voor het 
gedeelte van Utrecht West is een Rijksteam 
verantwoordelijk voor de uitvoering.  
Wij werken nauw samen met dit Rijksteam 
en zijn hierdoor volledig op de hoogte van 
wat er gebeurt.  
Voor Utrecht Oost werken wij samen met de 
Provincie Gelderland. Hierbij zorgen wij wel 
voor onze eigen zaakbegeleiders maar 
stemmen de werkzaamheden met elkaar af. 
 
Het college zal via een Statenbrief de 
commissie op de hoogte houden van de 
voortgang van de Uitvoering Aanpak 
Piekbelasting in de provincie Utrecht.  

 7 “Voor het beperkte aantal bedrijven in de 
rest van de provincie is het opzetten van 
een eigen projectorganisatie niet 
effectief/efficiënt en is er voor gekozen om 
deel te nemen aan het Rijksteam West 
samen met de provincies Noord- Holland en 
Flevoland.” Wordt deze indeling puur 
geografisch of ook thematisch gemaakt? 
Passen de gevallen die bij Noord-Holland en 
Flevoland worden ingedeeld wel goed in en 
bij de aanpak die zij hebben gekozen? In 
hoeverre houdt de provincie Utrecht contact 
met de provincies Noord-Holland en 
Flevoland over deze bedrijven? In hoeverre 
houdt de provincie Utrecht zeggenschap 
over de aanpak met betrekking tot deze 
bedrijven? In hoeverre kunnen deze 
bedrijven met vragen en zorgen terecht bij 
de provincie Utrecht? 

 

Het Rijk heeft ervoor gekozen om deze 
provincies bij elkaar te zetten in één 
Rijksteam West. Inmiddels zijn ook Zuid-
Holland en Zeeland bij dti team aangesloten. 
 
Binnen dit team kunnen de verschillende 
provincies kennis en ervaring uitwisselen. 
Voor het grondgebied van Rijksteam West 
gaat het om een beperkt aantal bedrijven in 
relatie tot het aantal bedrijven in 
bijvoorbeeld de provincie Gelderland. 
 
De zaakbegeleider die vanuit het Rijksteam 
wordt aangewezen heeft nauw contact met 
de medewerkers van de provincie Utrecht. 
Daarmee zijn wij volledig op de hoogte van 
de relevante informatie. Ook deze bedrijven 
kunnen met vragen terecht bij de provincie 
Utrecht. 
 
 

 8 In hoeverre zijn de betreffende boeren op de 
hoogte gebracht? Hoe verloopt de verdere 
communicatie?  

Het ministerie van LNV heeft bij de start van 
de regeling via de verschillende media en 
informatiesessies voor agrarische adviseurs 
de informatie gegeven. Voor vragen kan de 
agrariër ook terecht bij RVO. 
Vanuit de provincie hebben wij de 
gemeenten geïnformeerd en ook de 
plattelandscoaches zijn op de hoogte van de 
regelingen die gelden. 

 


